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گروه سیاسی – محمدحسین یزدی: اعلام رسمی 
تغییر مبلغ یارانه و واریز مبالغ جدید به حســاب بسیاری 
از خانواده ها، یک مشــکل بزرگ که در طول سالهای اخیر 
بیشــتر مورد توجه قرار گرفته اســت را بیش از پیش در 
کانون توجه قرار داد: جاماندگان و حذف شدگان از دریافت 
یارانه چه باید کنند؟! واقعیت این اســت که در طول یک 
دهه اخیر، یارانه خانواده های بسیاری قطع شده و این افراد 
به کســانی که در ابتدای دولت روحانی برای دریافت یارانه 
ثبــت نام نکردند – و پس از آن هم هیچ گاه این فرصت به 
آنها داده نشــد – اضافه شده اند. حالا با افزایش یارانه ها و 
همین طور با توجه به این واقعیت که بســیاری از کسانی 
کــه قبلا یارانه دریافت نمي کردند، در طول این ســالها به 
وضعیتی رســیده اند که این یارانه برایشان ضروری است، 
توجه نکردن به ایــن موضوع مي تواند کانــون اعتراضات 

بسیاری شود. 
خانوارهای مشمول دریافت یارانه بر مبنای دهک بندی 
اعلام شــده توســط وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به 
۹ دهک تقســیم می شــود که بر این اساس به مشمولان 
دهک های اول تا سوم به ازای هر نفر ماهانه مبلغ ۴۰۰ هزار 
تومان و به دهک های چهارم تا نهم به ازای هر نفر ماهیانه 
مبلغ ۳۰۰ هزار تومان به حساب سرپرستان پرداخت خواهد 
شد. دولت پرداخت این یارانه ۳۰۰ تا ۴۰۰ هزار تومانی را از 
دوشنبه شب آغاز کرده و از این پس جایگزین یارانه نقدی 

۴۵ هزار و ۵۰۰ تومانی و یارانه معیشتی خواهد بود. 
طبق اعلامی که ســازمان هدفمندی یارانه ها داشــته 
است مقرر شده از افراد جامانده یارانه نقدی به زودی - که 
احتمالا خردادماه باشد - ثبت نام انجام شود، این سازمان به 
همراه وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی به بررسی جوانب 
و شرایط افراد ثبت نام کننده خواهد پرداخت و در صورتی 
که مشمول تشخیص داده شوند به لیست هدفمندی اضافه 
خواهند شد.  این ثبت نام،  تکلیف قانون بودجه ۱۴۰۱ برای 
سازمان هدفمندی یارانه ها است؛ به طوری که در بند)ب( 
تبصره ۱۴ تأکید شــده سازمان هدفمندی یارانه ها موظف 
است نســبت به ثبت نام افراد جدید متقاضی یارانه طبق 

ضوابط اقدام کند.
با این حال ســوال این اســت که دولت بر اســاس چه 

ضوابطی درباره متقاضیان نظــر خواهد داد و ملاک قبول 
یا رد درخواســت مردم چیست؟ همچنین این پروسه چه 
مقدار زمان خواهد برد؟! همچنین مساله اختلال در سامانه 
ثبت اعتراض ها موضوعی اســت که تجربه شــده است و 
متاسفانه در موارد مشابه نه تنها دیگر امکان ثبت اعتراض 
وجود نداشته بلکه جواب مستدلی هم به کسانی که یارانه 

شان قطع شده داده نشده است. 
خاندوزی وزیر اقتصاد روز سه شنبه در مورد جا ماندگان 
یارانه گفت: در ستاد اقتصاد دولت مطرح شد که پایگاه رفاه 
ایرانیان در وزارت کار آماده شــود و یک دهک پردرآمدی 
یا ۱۰ درصد جامعه که از یارانه کنار گذشــته شده اند اگر 
شواهدی ارائه کنند و در صورت داشتن استحقاق می توانند 
جزو یارانه  بگیران قرار گیرند و می توانند به ســایت وزارت 

رفاه مراجعه کنند.
وی وعــده داد:  از چهارشــنبه اطلاعیه رســمی اعلام 
خواهد شــد حتی میزان واریزی یارانه معیشتی و اینکه از 
چه زمانی قابل برداشت خواهد بود و به چه ترتیبی امکان 
اعتــراض به حذف یارانه از پایگاه رفاه ایرانیان اعلام خواهد 

شــد و اگر کسانی مستحق تشخیص داده شوند یارانه های 
قبلی برای شان جبران می شود.معاون رفاه اجتماعی وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم درتوضیح دغدغه های شکل 
گرفته از ســوی کسانی که یارانه نمي گیرند، گفت: گروهی 
که اکنون یارانه برایشان واریز نشده و نگرانی هایی دارند دو 
دســته مي شوند؛ دسته نخست افراد دهک ۱۰ درآمدی اند 
که مشــمول دریافت یارانه نیستند. در حال حاضر جامعه 
هدف این سیاست، افرادی هستند که تا کنون یارانه نقدی 
دریافت می کردند به استثنای دهک دهم. ۷۶ میلیون نفری 
که یارانه می گرفتند در دهک اول تا دهک نهم قرار دارند و 

دهک دهم یارانه دریافت نکردند.
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
ادامه داد: غیر از افرادی که در دهک دهم قرار دارند؛ دسته 
دوم که یارانه به حسابشان واریز نشده، افرادی هستند که 
به دلایل مختلفی یارانه دریافت نمی کنند که ادله مختلفی 
برای آن وجود دارد. به عنوان مثال ممکن اســت سال ۹۳ 
پدر خانواده به علت تمکــن مالی از دریافت یارانه انصراف 
داده باشــد، اما سال های گذشــته  فرزندانش ازدواج کرده 

و زندگی شان جدا شده ولی تمکن مالی ندارند و مشمول 
یارانه می شوند. این افراد حق دارند که یارانه دریافت کنند 
و به طور کلی تحت عنوان جاماندگان یارانه تلقی می شوند.

ابوحمزه با بیان اینکه ســازمان هدفمندسازی به زودی 
ترتیبــی اتخاذ می کند که این افراد به ســامانه ای مراجعه 
کرده و ثبت نام کننــد اظهار کرد: بعد از ثبت نام، این افراد 
دوباره دهک بندی می شوند و اگر در دهک ۱۰ نباشند حتما 

مشمول دریافت یارانه خواهند شد.
وی درباره علت بروز اختلال در سایت وزارت رفاه برای 
ثبت اعتراضات گفت: از روز گذشــته که این بحث مطرح 
شد پشــتیبانی های فنی از سایت به عمل آمد. مسئله این 
اســت که هموطنان جامانده از یارانه باید در سامانه ای که 
ســازمان هدفمندی راه اندازی و معرفی می کند ثبت نام 
کنند تا بررسی شــوند. همکاران ما در سازمان هدفمندی 

شبانه روزی در تلاش برای آماده کردن سامانه هستند.
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
افــزود: ولی اتفاقی که در عمــل افتاد این بود که چون آن 
ســامانه هنوز آماده نشــده بود آن هفت میلیون نفری که 
جامانده هستند به سامانه ما هجوم آوردند و حجم مراجعه 
بسیار بالا بود. ما سامانه را برای حضور همزمان یک میلیون 
نفر آمــاده کرده بودیم اما حجم بالای مراجعه موجب بروز 
اختلال شــد که اکنون با تلاش های انجام شده، اختلالات 

رفع شده است.
 وی با تاکید بر اینکه افرادی که یارانه نمی گیرند منتظر 
آغاز فعالیت سامانه سازمان هدفمندی باشند و نگرانی هم 
نداشــته باشند گفت: اما آنها که یارانه گرفته اند و احساس 
می کنند که به اشــتباه در دهک ۱۰ یا دیگر دهک ها قرار 
داده شده اند، می توانند در سامانه وزارت رفاه ثبت اعتراض 

کنند که ما بررسی کرده و نتیجه را اعلام می کنیم.
حال با این تفاصیل باید منتظر ماند و دید که آیا دولت 
اقدامی اصولی و منطقی در پاســخ بــه معترضین به عدم 

پرداخت یارانه خواهد داد؟
آیا اشکالاتی از قبیل اختلال در سامانه اعرتاض و ناتوانی 
مردم در ثبت یا پیگیری درخواست خود حل خواهد شد و 
در نهایت اعتراض ها بر اساس چه معیاری بررسی و نتیجه 

اعلام خواهد شد؟!

افزایش یارانه ها باعث توجه دوباره به یک بحث قدیمی شد

جاماندگان از یارانه به کجا اعتراض کنند؟  

ســخنگوی قــوه قضائیه گفــت که حکم 
مهرشــاد ســهیلی صادر و او به ســه ســال 
نگهــداری در کانون اصــلاح و تربیت، جزای 
نقدی و رد مال محکوم شــده است. این حکم 
بدوی است و در صورت قطعیت اجرا می شود.

به گزارش ایســنا، ذبیــح الله خداییان در 
نشســت خبری دیروز خود در پاسخ به سوالی 
درباره اخطاری که شــرکت  سایپا از سازمان 
بازرســی دریافت کرده اســت، گفت:  مساله 
استانداردســازی خودروها با سلامت مردم در 
ارتباط اســت و خودروسازها باید توجه داشته 
باشــند که کارشان با ســلامت مردم ارتباط 
دارد. کشــته شــدن قریب هزار نفر در دو سه 
هفتــه یک فاجعه اســت که برخی ناشــی از 
اســتانداردنبودن خودروهاســت. دوبار هست 
که رهبری بر استانداردسازی خودروها تاکید 
مي کنــد و  این تکلیفی برای همه مســئولین 
اســت. اگر خودرویی اســتاندارد لازم را ندارد 
بایــد جلوی تولیــدش گرفته شــود و ما در 
ســازمان بازرسی پیگیریم و هشدار هم دادیم. 
وی دربــاره علنــی برگزار شــدن دادگاه های 
مفاسد اقتصادی گفت:  تمام محاکمات ما اعم 
از اقتصادی و غیراقتصادی علنی اســت. علنی 
بودن هم به معنی انتشار محاکمات نیست. ما 
در ماه های اخیر به خصــوص در دوره تحول 
محاکمات متعددی داشــتیم که نه تنها علنی 
بوده بلکه منتشر شده است مثل بانک سرمایه. 
این طور نیســت کــه جلســات دادگاه علنی 
نباشــد. در دو ســه ماه اخیر با تاکید ریاست 
قوه قضائیه در رسیدگی به پرونده های مفاسد 
اقتصــادی،   حدود ۹۶ پرونــده در این مدت 
رســیدگی را کردیم و به صــدور حکم قطعی 
منتهی شــدند لذا برخورد با مفاسد  جدی و 

قاطع است و ادامه دارد.
ســخنگوی قوه قضائیه در پاســخ به سوال 
ایسنا درباره جزییات حکم صادره برای مهرشاد 
ســهیلی گفت: این پرونده با کیفرخواست به 
دادگاه ارســال شد. حکم بدوی صادر و به سه 
سال نگهداری در کانون اصلاح و تربیت، جزای 
نقدی و رد مال محکوم شده است. حکم بدوی 

است و در صورت قطعیت اجرا مي شود.
وی در پاسخ به ســوالی در خصوص فساد 
در شــهرداری ارومیه گفــت:  در این پرونده 
برخــی از اعضای شــورای شــهر و کارمندان 
تحت تعقیــب قــرار گرفتند. قــرار به جلب 
دادرسی و کیفرخواســت صادر شد. در مورد 
۸۴ نفر کیفرخواست صادر شده است. ۳۶ نفر 
از مدیــران و کارکنان شــهرداری و ۲۳ نفر از 
اعضای فعلی و ســابق شــورای شهر ارومیه و 
۲۵ نفر دارای شغل آزاد و تعدادی هم کارمند 
شهرداری هســتند. اکثر این متهمان با وثیقه 
آزاد شدند و تعدادی از خدمت تعلیق شدند و 

پرونده در حال ارجاع به دادگاه است .
خدائیان در پاسخ به سوالی درباره شکایت 
رئیس مجلــس از جعفرزاده نماینده ســابق 
مجلس به علت انتشار خبر خرید منزل توسط 
خانــواده قالیبــاف در ترکیــه و اینکه در چه 
مرحله ای است؟ گفت: در خصوص این موضوع 
با توجه به شــکایت انجام شــده پرونده ای در 
تهران تشکیل شده و مشتکی عنه احضار شده 
است . کســانی که با فوریت دســت به انتشار 
مطالبــی می زنند اگر نتواننــد ادعای خود را 
ثبت کنند، تحت تعقیب قرار گرفته و محکوم 

خواهند شــد. اگــر دقت نکننــد و به صرف 
شــنیده ها مطالبی را منتشــر کنند پرونده ای 

تشکیل شود،  قوه قضائیه ورود می کند.
وی درباره اجرای حکم احمدرضا جلالی تا 
پایان اردیبهشت  گفت: آقای احمدرضا جلالی 
فرزند محمد از اتباع ایران و تابعیت ایران دارد 
و ایرانی است و در ۱۳۹۶ به اتهام جاسوسی و 
ارتباط با موساد و   اقدام علیه امنیت کشور و 
افشای اطلاعات طرح های سری و فوق سری و 
حتی اطلاعات مربوط به  دانشمندان هسته ای 
تحت تعقیب قرار گرفت و بازداشت شد و بعد 
از بازداشت  ایشان، کشور سوئد به او تابعیت و 
امتیازی به او داد. این شخص به لحاظ اتهامات 
متعــدد به  اعدام محکوم شــده و حکم قطعی 
است  و در دســتور کار مقامات قضایی است 

و  نسبت به اجرای حکم اقدام خواهند کرد.
وی در پاســخ به ســوالی دربــاره مبادله 
احمدرضــا جلالی و حمید نوری گفت: این دو 
ارتباطــی با هم ندارند. آقــای حمیدنوری بی 
گناه و محاکمات ایشان نامشروع است.  آقای 
جلالی دو سال قبل از ایشان بازداشت شده و 
حکم قطعی در موردش صادر شده است. بحث 
مبادله مطرح نیســت و قوه قضائیه براســاس 

حکم صادره اقدام خواهد کرد.
ســخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی 
درباره  مقابله با زورگیران و مجرمان حرفه ای 
و چرا ما شــاهد جرایم خشــن ایــن چنینی 
همانند زورگیری چند روز گذشته در شهریار  
هستیم، گفت: در خصوص دستورالعمل صادره 
باید گفت نه تنها آن دستورالعمل بلکه رئیس 
قوه قضائیه تاکید کرده با کسانی که زورگیری 
می کنند و اخلال در نظم دارند برخورد جدی 
صورت می گیرد. با این جرایم، برخورد خشــن 
صورت می گیرد. در کشــورهایی که در تمامی 
خیابان ها هم دوربین هست باز شاهد وقوع این 
اتفاقات هستیم و اگر موردی صورت می گیرد 
دلالتی به عدم برخورد دســتگاه قضا نیست و 
بیشتر کسانی که در زندان هستند از این قبیل 
افراد هســتند. از اینجا به دادستان ها مي گویم 
بــا این افراد برخورد قاطع صــورت گیرد و از 
نیروی انتظامی می خواهیم با ورود درســت از 

تکرار جرم جلوگیری کند.
وی افــزود: قــوه قضائیه بانــک اطلاعاتی 
مجرمــان را دارد و اگر جرمی رخ می دهد باید 
آنها را پیگیری کرد.  آمار این جرایم در کشور 
زیاد نیست و مواردی رسانه ای می شود و نباید 

این طور پنداشت که به وفور است .
ســخنگوی قوه قضائیه در اســخ به سوالی 
درباره  اظهارات اخیر فائزه هاشــمی در رابطه 
با درخواســت تحریم برخی نهادهای امنیتی 
و توهین به پیامبر، گفــت: در رابطه با هر دو 
موضوع پرونده ای در دادســرای تهران تشکیل 
شده و دادستان به عنوان مدعی العموم پیگیر 

موضوع بوده است .
وی در پاسخ به سوالی در خصوص آخرین 
وضعیت پرونده بابک زنجانی و پرداخت بدهی 
و آیــا  او آزاد شــده اســت؟ گفــت: این فرد 
همچنان در زندان اســت و نســبت به تسویه 

بدهی خود اقدام نکرده است.
ســخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی  
درباره رســیدگی به پرونده حمید نوری گفت: 
تشکیل پرونده برای آقای نوری جنبه سیاسی 
دارد و نمی توان اســم این پرونــده را پرونده 

قضایی گذاشــت. متاسفانه دســتگاه قضایی 
ســوئد کمترین اســتانداردهای بین المللی و 
داخلــی خود را در مورد ایشــان اجرا نکردند. 
در پرونده نوری کوچکترین استانداردها رعایت 
نشــده اســت. خانواده و مامورین کنسولی به 
مدت ۷ ماه و نیم خبر نداشــتند چه بلایی سر 
آقای نوری آمده است. خانواده آقای نوری دو 
سال حق ملاقات با ایشان را نداشتند. یکی از 
حقوق متهم حق داشــتن وکیل تعیینی است 
که دولت سوئد اجازه نداد وکیل تعیینی داشته 
باشد و به او وکیل تسخیری دادند. آقای نوری 
به علت بیماری چشمی نیاز به پزشک دارد که 
تاکنون اجازه ملاقات پزشک به وی را نداده اند. 
هر متهمی بــرای دفاع از خودش حق معرفی 
شــاهد دارد اما شهود ایشــان را نپذیرفته اند، 
این در حالی است که مخالفین شهود خود را 
معرفی کرده اند و علیه ایشان شهادت داده اند. 
مدعیان حقوق بشــر کجا هســتند؟ بنده به 
مقامات قضایی ســوئد توصیه می کنم به کار و 
وظیفه قضایی خود عمل کنند و تحت القائات 
سیاســی قرار نگیرند. ایران مانند هر کشــور 

دیگری از اتباع خود دفاع می کند.
وی افزود:  ستاد حقوق بشر با کمک وزارت 
امور خارجه پیگیری های لازم را داشــته اند و 
پیگیری ها در حال انجام اســت. پیگیری های 
ما همچنان ادامه خواهد داشــت. اعتقاد داریم 
آقای نوری بی گناه است و جرمی مرتکب نشده 

است. محاکمه ایشان نامشروع است.
ســخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی 
دربــاره  نظارت های قوه قضائیه بر تنظیم بازار 
پس از حذف ارز ترجیحی، گفت: ســاماندهی 
و نظارت بر عهده تعزیرات اســت؛ مگر اینکه، 
احتکار یا جرایــم این چنینی رخ دهد. رئیس 
قوه قضائیه بارها اعلام کرده که دســتگاه قضا 
باید در مقابله با گرانفروشــی به دستگاه های 
دیگــر کمک کنــد. در رابطــه بــا مقابله با 
گرانفروشــی در کنار دولت هستیم. خدائیان 
افزود: بسیاری از افراد که ارز ترجیحی دریافت 
کردنــد یا کالا را وارد نکردنــد یا در بازار آزاد 
فروختنــد. دولت به دنبــال جراحی اقتصادی 
هســت و سران قوا نیز هم نظر هستند اما این 
مســئله نیاز به همراهی مردم و نظارت های به 
موقع مســئولان دارد، با این اتفاق افرادی که 
رانت هایی را در اختیار داشــتند ممکن است 
مشکلاتی را ایجاد کنند که دستگاه قضایی با 

این افراد برخورد می کند.
خداییان در پاسخ به سوالی درباره قتل های 
خانوادگــی گفــت: جرایم خشــن خانوادگی 
که بــه قتل منتهی مي شــود زیاد نیســت و 
انگشت شمار است و اخیرا چند مورد رخ داد. 
اختلافات خانوادگی که متتهی به قتل می شود 
ریشه های مختلف اعم از  فرهنگی و اقتصادی 
و اعتیاد به مشروبات و تعصبات قومی و قبیله 

ای دارد.
وی افزود: در خصــوص این موضوع که به 
خانواده هــا ارتباط دارد همه دســتگاه ها باید 
بیایند و دستگاه های فرهنگی و اقتصادی و ... 
باید در جهت اموزش پیشــگیری از خشونت 
یا کنترل رفتــار افراد کمک کنند. دســتگاه 
قضایی هم کارهایی کرده است. به عنوان مثال 
در امار معاونت پیشــگیری حدود ۶۰۰ کارگاه 
با موضوع پیشــگیری از خشــونت برای افراد 
دارای اطفــال برگزار کردنــد. کارگاه هایی در 

زمینه نحوه برخورد ضابطین وقضات با جرایم 
خانوادگی داشتند. بیش از ۶۰ کار گاه مهارت 

آموزشی کنترل خشم برگزار شده است.
وی در پاســخ به ســوالی درباره اینکه در 
شبکه های اجتماعی آمده شــهرام جزایری با 
تحمل کیفر و پرداخت بدهی خود آزاد شــده  
است؟ گفت: این فرد محکومیت قطعی دارد و 
در حبس به ســر می برد. خداییان در پاسخ به 
سوالی درباره اقدام دســتگاه قضا در رابطه با 
صدور مجوزهای کسب و کار گفت: طبق قانون 
تمام دستگاه هایی که مجوز کسب و کار صادر 
می کنند باید این فرآیند را الکترونیکی کنند. 
سازمان بازرسی کل کشور به این موضوع ورود 
کرده است. برخی دســتگاه ها به تکالیف خود 
عمل کرده اند. گزارش ما هنوز تکمیل نشده اما 
در زمان تکمیل اگر دستگاهی به تکالیف خود 
عمل نکرده باشــد، به مراجــع ذیربط معرفی 

می شوند.
خداییان در پاســخ به سوالی مبنی براینکه  
آیا قوه قضائیه در خصوص برخورد با محتکران 
یا بازرسی بر فروشندگان اقدامی انجام خواهد 
داد؟ گفت: بحث اختصــاص یارانه های پنهان 
در اقتصاد با هدف کمک به اقشــار آسیب پذیر 
صورت گرفته اما سوال این است که این هدف 
تحقق پیدا کرده اســت؟ صاحبنظران بر این 
اعتقاد هستند که این هدف تحقق پیدا نکرده 
چراکه بسیاری از افرادی که ارز ۴۲۰۰ تومانی 
دریافت کردند با سندســازی چنین اقدامی را 
صورت ندادند که در دادگاه های ما بســیاری 
از این افراد محکوم شــدند. برخی افراد کالای 
یارانه ای دریافت کردند اما سوءاســتفاده شد. 
دولت و مســئولان اقتصادی اتفاق نظر دارند و 
موضوع در ســران قوا هم بررسی شده است؛ 
البتــه نیاز به همکاری مردم داریم و همچنین 
نظــارت بر تنظیم بازار باید صورت گیرد و قوه 

قضائیه هم در این راستا همراه دولت است.
ســخنگوی قوه قضائیه درپاسخ به سوالی 
درباره برخورد با ترک فعل مدیران در رابطه با 
عدم استخدام معلولان در دستگاه ها گفت: در 
برخی موارد ترک فعل ها ضمانت اجرایی ندارد 
امــا ضمانت اداری دارد و از این طریق قابلیت 

پیگیری است.
ســخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی  
مبنــی بر اینکه آیــا در خصــوص برخورد با 
افــرادی که مرتکب جرایم خشــن اعم از زور 
گیــری و موبایل قاپی می شــوند خلاء قانونی 
داریــم یا در اجــرای قوانین از ســوی نیروی 

انتطامــی دچار مشــکل هســتیم؟ گفت: در 
مورد مرتکبین جرایم خشــن کــه اخلال در 
نظم عمومی و دســت بردن به سلاح و سرقت 
مسلحانه و چاقو کشی دارند، از نظر قانونی ما 
با خلا قانونی مواجه نیستیم و برای تمام موارد 
قوانیــن لازم وجود دارد و مجازات متناســب 
صورت گرفته اســت، به طوری که اگر کسی 
دست به اســلحه ببرد حکم آن محارب است 
و تاحد اعدام اســت و در مواردی هم داشتیم 
کســانی که دست به اســلحه بردند به عنوان 

محارب محکوم شده اند.
وی افزود: قانون وجود دارد، مهم این است 
که این قوانین اجرایی شود که در دستور است 
و همکاران ما این موضوع را پیگیری می کنند. 
خداییــان تاکید کرد:  نیــروی انتظامی هم با 
تمام وجود پای کار اســت و تلاش می کند و 
خواهش من این است مردم عزیز  مواردی که 
در فضای مجازی منعکس می شود، به موضوع 
توجه شــود. گاهی اوقات نیروهــای انتظامی 
مي خواهند شــخصی را دســتگیر کنند و فرد 
اقــدام به چاقو کشــی کــرده و رفتار مرتکب 
شونده جرم منتشر نشده است و فقط برخورد 
نیروی انتطامی منتشر می شود، برخی موضع 
گیری منفی نسبت همه نیروی انتظامی دارند. 
گاهی باید نیروهــای انتظامی مجرم را به زور 
بگیرنــد  و فرد رفتارهای خشــن از خود بروز 
می دهد و فقط نوع برخورد نیروی انتطامی در 
فضای مجازی منعکس می شــود  و پس از آن 
نیروی انتظامی را تخریب می کنند و به اقتدار 

نیروی انتظامی صدمه می زنند.
نیــروی انتظامی مکلف اســت در جلب و 
دســتگیری رعایت قانون را داشته باشد و  اگر 
نیروی انتظامی  از پشــتوانه مردمی برخوردار 
نباشــد جــرات در برخــورد بــا متخلفین را 
نخواهد داشــت. ذبیح الله خداییان سخنگوی 
قوه قضائیه همچنین در این نشست گفت که 
به زودی شــخص دیگری جایگزین او در این 

سمت خواهد شد.
وی در این باره اظهار کرد: به دلیل تمرکزم 
در سازمان بازرسی تقاضا داشتم  که مسئولیت 
سخنگویی برعهده کسی دیگر باشد که رئیس 
قــوه قضائیه اخیرا موافقت کردند و از ایشــان 
کمال تشــکر را دارم و چند گزینه پیشــنهاد 
شده است. ان شاءالله با انتخاب یکی از عزیزان 
سخنگوی جدیدی انتخاب شود و اگر انتخاب 
صورت گیرد در نشست بعدی سخنگوی جدید 

در خدمت شما است.

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش صبح دیروز از سایت 
فرماندهی اطلاعات و شناسایی ملاولی ارومیه بازدید کرد و 

آمادگی رزمی این سایت را مورد ارزیابی قرار داد.
به گزارش ایســنا به نقل از ارتش، امیر سرتیپ علیرضا 
صباحی فرد فرمانده نیروی پدافندهوایی ارتش صبح امروز 
از ســایت فرماندهی اطلاعات و شناســایی ملاولی ارومیه 
بازدیــد کرد و ضمن دیدار بــا کارکنان پایور و وظیفه این 

یگان عملیاتی، آمادگی رزمی و تجهیزات مســتقر در این 
سایت را مورد ارزیابی قرار داد.

فرمانده نیــروی پدافند هوایی ارتش در حاشــیه این 

بازدید با اشــاره به موقعیت استراتژیک و حساس منطقه 
شــمال غرب، اظهار داشت: این منطقه در سایه تلاش های 
مخلصانــه و مجاهدانه کارکنــان پدافندهوایی به یکی از 

امن ترین مرزهای هوایی جمهوری اســلامی ایران تبدیل 
شــده است که دشمنان جمهوری اسلامی نه تنها از ورود، 
بلکه از نزدیک شــدن به حریم هوایی جمهوری اســلامی 
هراس دارند؛ چرا که مــی دانند کارکنان پدافندهوایی در 
حفاظت از حریم هوایی کشــور عزیزمان لحظه ای درنگ 
نخواهند کرد و آمــاده مقابله با هرگونــه تجاوز به حریم 

هوایی کشور هستند.

سخنگوی قوه قضائیه تشریح کرد

از محکومیت مهرشاد سهیلی تا تشکیل پرونده برای فائزه  هاشمی 

امیرسرتیپ صباحی فرد:

دشمنان از نزدیک شدن به حریم هوایی ایران هراس دارند

رئیس جمهور با حضور در جلسه ستاد تنظیم بازار:
هیچ کوتاهی در زمینه نظارت پذیرفتنی نیست

رئیس جمهور گفت: نظارت بر زنجیره تأمین و توزیع کالا مسأله مهمی در 
اجرای موفق طرح اصلاح اقتصادی اســت که فعالیت جدی، مداوم و میدانی 
همه نهادهای مسئول را می طلبد و هیچ کوتاهی در این زمینه پذیرفته نیست.
به گزارش ایســنا، سید ابراهیم رئیسی پیش از ظهر سه  شنبه با حضور در 
جلســه ســتاد تنظیم بازار، با قدردانی از رهبر معظم انقلاب که پیش از آغاز 
اجرای طــرح اصلاح اقتصادی همگان را دعوت به یاری دولت در اجرای بهتر 
این طرح مهم کردند، گفــت: نقش آفرینی مردم مانند همه عرصه های خطیر 

گذشته در این اصلاح اقتصادی نیز مهم بوده و ضامن موفقیت آن است.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باید به شــبهات و گره های ذهنی مردم در 
خصوص این طرح حتما پاســخ داد، افزود: اقناع افکارعمومی و اقشار مختلف 
و نخبگان جامعه برای درک بهتر و همراهی در اجرای این طرح، بســیار مهم 

و ضروری است.
 رئیسی اظهار داشــت: نظارت بر زنجیره کالا، از تامین و تولید تا توزیع و 
فروش در فروشــگاه ها و خرده فروشی ها، مسئله مهم دیگری است که برنامه 
ریــزی و فعالیت جدی، مداوم و میدانی همه نهادهای مســئول را مي طلبد و 

هیچ کوتاهی در این زمینه پذیرفتنی نیست.

راهکار یک نماینده  برای تعطیل کردن 
دو شرکت خودروساز

نماینده کاشــمر در مجلس شورای اســلامی گفت: درباره خودرو تصمیم 
جــدی بگیریــد. چــرا واردات خودرو را ممنــوع اعلام مي کنیــد که کالای 
اســتراتژیک هم نیست؟ اگر دو شرکت بزرگ تولیدکننده خودرو تعطیل شود 

و فقط مابه التفاوت قیمت مصرفی بنزین به آنها بدهید، کار درست می شود.
به گزارش ایســنا، جواد نیک بین در جلســه علنی  سه شنبه  در تذکری 
گفت: عدم برابری نهاده های دامی جو وســویا با محصول آن یعنی گوشــت و 
شیر ، کمر دامدار را می شکند. دامداران رسانه ندارند که همگان صدای آنها را 
بشنوند. اگر یک ژورنالیست پلاکاردی دستش بگیرد همه عالم و آدم مي شنود 
اما دامــدار بیچاره که به دام بزرگی گفته، از ســر بی تدبیرها با مشــکلاتی 
مواجه است. وی ادامه داد: حجم بی تدبیری ها برای دامداران از دولت  گذشته 
همچنان ادامه دارد و هنوز جنین بره و گوساله از شکم دام آبستن در مي آورند 

و می کشند، چرا باید این اوضاع ادامه داشته باشد؟
نیک خطاب به رئیس جمهور و وزیر کشاورزی گفت: چرا دامدار دام آبستن 
را به کشــتار نبرد آن هم وقتی ۸۰ روز، یک دام به اندازه قیمت خود هزینه 

دارد ، دلیل این است که نهاده دامی تامین نشده است.
این نماینده مجلس توضیح داد: سه اتفاق مهم با کشتار دام مولد در کشور 
رخ می دهد؛ قیمت گوشت کم شده و کمر دامدار مي شکند، ذخائر استراتژیک 
کشــور از بین مي رود و عملا با آزاد شدن واردات گوشت به دامدار ضربه وارد 
مي شود یعنی عملا یارانه به دامداران خارجی مي دهید که همه به معنای قیام 

دولتی ها بر علیه دامداران است.
نیــک بین خاطرنشــان کرد: از طرف دیگــر با واردات خــودرو به عنوان 
کالای غیراســتراتژیک مخالفت می شــود که آن هم در داخل تولید می شود 
این وضعیت درباره گوشــت هم هست پس چرا گوشت را وارد مي کنید، مگر 

مي خواهید یارانه به خارجی ها بدهید؟
وی با بیان اینکه موضوع ارز ترجیحی ام الخبائث بود، گفت: چرا حذف ارز 
ترجیحی را از نان شروع کردید؟ نان مردم را آجر نکنید. متأسفانه نئولیبرال ها 
دولــت را مدیریــت مي کننــد و آن ها دنبال آزادســازی قیمت ها هســتند. 
نئولیبرال ها کسانی هستند که می خواهند نان و حال مردم را بگیرند. واردات 
خــودرو نه ربطی به حال مردم و نه جان آن ها دارد. نگذارید نئولیبرال ها برای 

دولت تصمیم بگیرند.
نیــک بین در پایان گفت: آقای رئیســی به جان عزیزانتــان به فکر مردم 
پابرهنه باشید که متأسفانه امروز باید ماکارانی را نخی بگیرند. به جایی رسیده 
ایم که کسانی باید برای مردم تصمیم بگیرند که مسببان وضع موجود هستند. 
دربــاره خودرو هم تصمیم جدی بگیرید. چــرا واردات خودرو را ممنوع اعلام 
مي کنید که کالای اســتراتژیک هم نیست؟ اگر دو شرکت بزرگ تولیدکننده 
خودرو تعطیل شــود و فقط مابه التفــاوت قیمت مصرفی بنزین به آنها بدهید 

کار درست می شود.

تذکر نماینده شیراز درخصوص افزایش ۱۰۰ درصدی 
قیمت آهن

نماینــده مردم شــیراز در مجلس درخصوص تــورم ۱۰۰ درصدی آهن و 
پروفیل تذکر داد و گفت: امروز همه درگیر نان و نهاده های دامی شــده ایم و 

مسکن را فراموش کرده ایم.
به گزارش ایســنا، علیرضا پاک فطرت در جلسه علنی سه شنبه مجلس در 
تذکری شــفاهی بیان کرد: امروز همه درگیر نان و نهاده های دامی شــدیم و 

مسکن را که از نان شب هم واجب تر است، فراموش کرده ایم.
وی افزود: متاســفانه قیمت آهن و پروفیل در یک سال تورم بیش از ۱۰۰ 
درصد شده است و تنها شــامل آهن نمي شود و در تمام مصالح ساختمانی و 
ابزار و یراق آلات در صنعت اینگونه بوده و چندین برابر شــده اند و مشخص 

نیست چه کسی بر بازار نظارت دارد.
عضو کمیســیون عمران خطاب به وزرای صمت، کار و اقتصاد گفت: آیا با 

این بی تدبیری شما مي شود تولید کرد؟
پــاک فطرت در تذکر دیگری خطاب به وزیر بهداشــت گفت: آیا مي دانید 
قیمت دارو چند برابر  شــده اســت؟ آیا از رفتاری که پرسنل بیمارستان ها با 
بیماران دارند اطلاع دارید؟ آقایان شرکت های بیمه ای که فقط جیب مردم را 
خالی مي کنید و خدماتی به مردم نمي دهید در رفتار خود تجدید نظر کنید.

ویلای رئیس سابق شورای شهر باغستان تخریب شد
دادســتان شهریار از تخریب ویلای ۴ هزار متری رئیس سابق شورای شهر 

باغستان خبر داد.
به گزارش قوه قضائیه، حمید عسکری پور  با اشاره به تخریب ویلای ۴ هزار 
متری رئیس سابق شورای شهر اسلامی شهرستان باغستان، بیان کرد: ویلای 
مذکور با دســتور دادستانی در راستای اعمال تبصره دو ماده ۱۰ قانون حفظ 

کاربری اراضی و باغات و با دستور تخریب شد.
وی افزود: این ویلا که متعلق به رئیس ســابق شــورای شهر باغستان بود، 

توسط عوامل اراضی قلع و قمع شد.
به گفته دادستان شهرستان شهریار، رئیس سابق شورای شهر باغستان هم 

اکنون به علت دریافت رشوه در بازداشت موقت به سر می برد.

جزو پنج کشور اول در تولید کیت غربالگری 
نوزادان هستیم

رئیس ســازمان انرژی اتمی گفت: در تولید کیــت غربالگری بیماری های 
متابولیک نوزادان در جهان جزو پنج کشور اول قلمداد می شویم.

به گزارش ایسنا، محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی در آئین افتتاح 
و بهره برداری طرح تولید کیت غربالگری بیماری های متابولیک نوزادان گفت: 
با همت جوانان دانشــمند، ســازمان انرژی اتمی و با مشــارکت مرکز توسعه 
فناوری در دانشــگاه آزاد در استان مرکزی، ما در امتداد تولید آب سنگین در 

فرآیند مهندسی مولکولی، به ایزوتوپ اکسیژن ۱۸ دست پیدا کردیم.
اســلامی ادامه داد: این کار بومي سازی نیســت و کار تحقیقات نتیجه گرا 
اســت که مشــتق از آن ما امروز به کیت غربالگری نوزادان دست پیدا کردیم 
که یکی از نیازهای کشور است و تاکنون دو سه کشور محدود در دنیا که این 
محصول را دارند، به صورت کوپنی و کاملًا محدود آن را به کشــور ما واگذار 

مي کردند.
وی افــزود: مــا امروز به عنوان یــک قطب در تولید ایــن کیت در جهان 
مطرح و جزو پنج کشــور اول قلمداد مي شــویم که لطف الهی مشمول حال 
همکاران ما بوده اســت. کل این فرآیند یک ســال طول کشیده است، یعنی 
محققان ما همت مضاعفی داشتند و ســرمایه گذاری هایی صورت گرفت که 
مردم ما بتوانند از این ظرفیت اســتفاده کنند و در بدو تولد نوزادانی که دچار 
بیماری های متابولیک هستند از طریق این کیت تشخیصی سریع و زودهنگام، 

تشخیص داده شوند.
اســلامی گفت: با مجوزی که از سازمان غذا و دارو گرفتیم این کیت الان 
قابل عرضه اســت. همچنین میزان تولید، بسیار بیشتر از میزان مصرفی است 
که در کشــور متصور اســت و ما برای این کیت، برنامه های صادراتی هم در 

نظر داریم.

اخبار کوتاه


